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            Zápis č. 1-2018 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice                    
konaného dne 15. 3. 2018 v 17:00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 14 členů zastupitelstva
Omluvena:      Mgr. Hana Ulčáková
Jednání zastupitelstva se zúčastnili 3 občané obce.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obecního úřadu paní Silvii 
Borákovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:

1. Kontrola usnesení a informace starosty
2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
2.2 Finanční výbor
3. Kontrola rozpočtu – rozpočtové opatření
4. Pozemky
4.1 Prodej pozemku – parc. č. st. 1039/2  
4.2 Prodej pozemku – parc. č. 1990/41, 3991/7 a 1996/8
4.3 Nákup pozemku – parc. č. 878/3
4.4 Přijetí daru – pozemek parc. č. 878/5
5. Úprava prostoru za nákupním střediskem - studie
6. Návrh úprav pro zvýšení bezpečnosti dopravy – centrum obce
7. Běžecká dráha v areálu hřiště FC a antukové kurty 
8. Diskuze - různé
8.1 Hasičárna v Měrkovicích
8.2 Žádosti o změnu územního plánu
8.3 Smlouva o zajištění dopravní obslužnosti na území Moravskoslezského kraje

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo 
požadavek na doplnění.
1/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program jednání. 
Hlasování: 14 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise byl navržen pan Ing. Petr Pavlát a paní Bc. Lenka Nevludová.
2/2018 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Ing. Petr Pavlát a 
paní Bc. Lenka Nevludová.
Hlasování: 12 : 0 : 2

Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi pan Mgr. Lukáš Gola a pan Ludvík Konečný.
3/2018 – Zastupitelstvo obce schválilo ověřovatele zápisu ve složení: pan Mgr. Lukáš Gola a 
pan Ludvík Konečný.
Hlasování: 12 : 0 : 2
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Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly vzneseny 
žádné připomínky, považuje se za schválený.

A nyní k jednotlivým bodům programu:
1. Kontrola usnesení a informace starosty
- Usnesení z minulého ZO jsou splněna.
- Proběhl přezkum hospodaření, který provedl Krajský úřad Moravskoslezského kraje Ostrava. Při 
přezkoumání hospodaření obce nebyly zjištěny chyby a nedostatky.
- Byla dokončena klubovna seniorů – proběhne malé slavnostní otevření.
- Probíhá výběrové řízení na zhotovitele akce Úpravy interiéru obecního úřadu. Jedná se o užší 
podlimitní řízení. Výběrové řízení se protahuje, protože firmy v prvním kole nedodaly všechny 
dokumenty a byly osloveny k doplnění. Zítra bude probíhat další jednání hodnotící komise. Snad 
poslední.
- V souladu se školským zákonem je vypsané konkurzní řízení na ředitele ZŠ a MŠ Kozlovice, p. o. 
- Stále není vhodný nájemce do ordinace po zubní lékařce.
- Dokončuje se kácení a ořez stromů – především kolem komunikací a chodníků.
- Zjišťujeme možnosti realizace dalších chodníků – vlastnictví pozemků, sítě – především sloupy 
ČEZ a O2, odvodnění, kanalizace ….
4/2018 – Zastupitelstvo obce bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 14 : 0 : 0

2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
Kontrolní výbor nezasedal kvůli chřipkové epidemii. K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení.

2.2 Finanční výbor
Finanční výbor na svém zasedání projednal Inventarizační zprávu za rok 2017, předloženou 
vedením obce, kterou shledal jako bezchybnou. Dále projednal problém fondu na úpravu zevnějšku 
– ošatné, který byl naposledy upravován v roce 2010. Od té doby se počet svatebních obřadů 
rapidně zvýšil, takže FV považuje za nutné schválit nové zásady pro čerpání fondu.
5/2018 – Zastupitelstvo obce bere Inventarizační zprávu za rok 2017 na vědomí.
Hlasování: 14: 0 : 0

6/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje nové zásady pro poskytování (čerpání) Fondu na 
úpravu zevnějšku zřízeného na základě usnesení zastupitelstva obce č. 46/2010 dle návrhu 
finančního výboru – viz příloha zápisu.
Hlasování: 14: 0 : 0

3. Kontrola rozpočtu – rozpočtové opatření
Zastupitelstvu byl předložen rozpočet obce s plněním k 28. 2. 2018. V souladu s usnesením 57/2017 
ze dne 14. 12. 2017 byli zastupitelé informováni o provedeném rozpočtovém opatření č. 1. Dále byl 
zastupitelům předložen návrh rozpočtového opatření č. 2, které je nutné provést především 
v souvislosti se získáním dotace z IROPu na akci Modernizace odborných učeben ZŠ Kozlovice. 
Tuto akci je nutné předfinancovat – realizovat a teprve pak bude poskytnuta dotace. Dotace činí 90
% uznatelných nákladů. Ostatní navržená rozpočtová opatření viz příloha zápisu.
Proběhla diskuze, byly zodpovězeny dotazy.
7/2018 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření RO č. 1 – 2018 a schvaluje 
rozpočtové opatření RO č. 2 – 2018 v celkové výši 600 tis. Kč. 
Hlasování: 14 : 0 : 0        
            
4.       Pozemky
4.1 Prodej pozemku – parc. č. st. 1039/2  
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Pan J. Č. požádal obec o odprodej obecního pozemku parc. č. st. 1039/2, zastavěná plocha a nádvoří 
o výměře 6 m2. Tento pozemek byl upřesněn po digitalizaci a leží pod jeho domem. Stavební 
komise doporučuje pozemek prodat. 
O záměru prodat nemovitý majetek rozhodla Rada obce dne 17. 1. 2018, usnesením č. 9/2018. 
Záměr byl řádně vyvěšen na úřední desce. Zastupitelstvu obce je předložena kupní smlouva. Cena 
200 Kč/m2.
8/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku parc. č. st. 1039/2, zastavěná plocha a 
nádvoří, o výměře 6 m2, zapsaného u Katastrálního úřadu pro Moravskoslezský kraj, 
Katastrální pracoviště Frýdek-Místek, na LV č. 1, v obci Kozlovice, k. ú. Kozlovice, panu J.
Č., Kozlovice za cenu 1 200 Kč.
Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou kupní smlouvu a pověřuje starostu jejím 
podpisem.
Hlasování: 14 : 0 : 0        

4.2 Prodej pozemku – parc. č. 1990/41, 3991/7 a 1996/8
Na minulém a předminulém zastupitelstvu byly schváleny záměry prodeje pozemků parc. č. 
1990/41, trvalý travní porost o výměře 183 m2, parc. č. 3991/7, ostatní plocha, ostatní komunikace o 
výměře 89 m2 a parc. č. 1996/8, trvalý travní porost, o výměře 90 m2. Záměry byly řádně vyvěšeny 
na úřední desce. Dnes je zastupitelstvu předložena kupní smlouva na tyto pozemky. Cena 300 
Kč/m2.
9/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku parc. č. 1990/41, trvalý travní porost o 
výměře 183 m2, parc. č. 3991/7, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 89 m2 a parc. č. 
1996/8, trvalý travní porost, o výměře 90 m2, zapsaného u Katastrálního úřadu pro 
Moravskoslezský kraj, Katastrální pracoviště Frýdek-Místek, na LV č. 1, v obci Kozlovice, k. 
ú. Kozlovice, manželům Ing. R. a D. R., 742 58 Příbor, za cenu 108 600 Kč. 
Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou kupní smlouvu a pověřuje starostu jejím 
podpisem.
Hlasování: 14 : 0 : 0        

4.3 Nákup pozemku – parc. č. 878/3
Je všeobecná shoda zastupitelů na tom, že pozemky pod obecními komunikacemi (ať už se jedná o 
komunikace místní nebo účelové) by měla vlastnit obec. Je to pro dobro obyvatel – předejde se tak 
různým sporům a především stavebníkům to ulehčí výstavbu. Obci pak ulehčí opravy a údržbu.
Již několikrát jsme probírali a předschválili odkoupení pozemku, vč. kupní ceny pod komunikací na 
Kolbeřáku od manželů B.. Byl proto vypracovaný geometrický plán č. 3081-113/2017 ze dne 27. 2. 
2018 (vypracoval Ing. Tomáš Blahuta), kterým vznikl pozemek pod stávající obecní komunikací 
parc. č. 878/3 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 421 m2. Dohodnutá cena 200 Kč/m2. 
V podkladech zastupitelé obdrželi geometrický plán i návrh kupní smlouvy.
10/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje nákup pozemku parc. č. 878/3, ostatní plocha ostatní 
komunikace o výměře 421 m2, k. ú. Kozlovice dle geometrického plánu č. 3081-113/2017 ze 
dne 27. 2. 2018 (vypracoval Ing. Tomáš Blahuta), od manželů Ing. F. a M. B., bytem 739 47  
Kozlovice, za cenu 84 200 Kč.
Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou kupní smlouvu a pověřuje starostu jejím 
podpisem.
Hlasování: 13 : 1 : 0        

4.4 Přijetí daru – pozemek parc. č. 878/5
Obci je nabídnut pozemek p. L. v lokalitě Kolbeřák. Jedná se o pokračování cesty projednávané 
v předešlém bodě. Jde o pozemek parc. č. 878/5, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 654 
m2, zapsaného na LV č. 1823, vedeného u Katastrálního úřadu pro Moravskoslezský kraj, 
Katastrální pracoviště Frýdek-Místek, pro k. ú. a obec Kozlovice.
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11/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí daru od pana L. – pozemku parc. č. 878/5, 
ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 654 m2, zapsaného na LV č. 1823, vedeného u 
Katastrálního úřadu pro Moravskoslezský kraj, Katastrální pracoviště Frýdek-Místek, pro k. 
ú. a obec Kozlovice.
Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou darovací smlouvu a pověřuje starostu jejím 
podpisem.
Hlasování: 14 : 0 : 0        

5. Úprava prostoru za nákupním střediskem - studie
Před časem byla diskutována možnost využití pozemku mezi nákupním střediskem COOP a 
parkovištěm, jako prostoru pro umístění lavičky (laviček), nějaké skluzavky, či prolézačky pro děti. 
Prostor, který by využívaly především matky (rodiče) s dětmi (odpočinkový prostor).
Byla vypracována předběžná studie, jak by prostor mohl vypadat. Pan starosta předal slovo panu 
Eliášovi, který návrh vypracovaný paní architektkou Romanou Bílkovou představil.
12/2018 – Zastupitelstvo obce souhlasí v budoucnu s využitím pozemku mezi nákupním 
střediskem COOP a parkovištěm (parc. č. 804/29 a parc. č. 4216 k. ú. Kozlovice) v duchu 
představené studie. 
Hlasování: 14 : 0 : 0                    

6. Návrh úprav pro zvýšení bezpečnosti dopravy – centrum obce
Na základě různých diskuzí ohledně dalších opatření pro zvýšení bezpečnosti chodců ve středu obce 
bylo zadáno vypracování studie Návrh úprav pro zvýšení bezpečnosti dopravy v centru obce. Studii 
vypracovala odborná firma UDI Morava – Ing. Bedřich Nečas. Studie byla vypracována na základě 
„fyzické“ zkušenosti a pozorování daného úseku, pohybu chodců i vozidel. Byl vypracován návrh, 
který byl pak předjednán se zástupcem Dopravního inspektorátu Policie ČR a Magistrátu města F-
M, odboru dopravy. Projednání se zúčastnili i všichni radní. Následně byla studie dopracována dle 
připomínek.

Výsledek studie je, že jediné místo, kde by bylo možné za splnění přísných podmínek (rozšíření 
stávající komunikace o cca půl metru, odstranění sloupů nadzemního el. vedení, instalace dvou 
sloupů nasvětlení, atd.) realizovat přechod pro chodce, je místo u hlavního vchodu na hřbitov (horní 
brána).

Zástupce Dopravního inspektorátu Policie ČR a Magistrátu města F-M, odboru dopravy, toto řešení 
na společném jednání nedoporučili. Souhlasili ale s návrhem  obce na realizaci vodorovného 
dopravního značení (DĚTI, ŠKOLA) a instalaci dopravních značek POZOR DĚTI s blikajícími 
světly.

Výslednou studii i zápis z projednání s dotčenými orgány obdrželi všichni zastupitelé v podkladech.
Vzhledem k tomu, že se zpracovatel studie pan Nečas nemohl dnešního jednání ZO zúčastnit, 
představil studii pan starosta.
Tento zápis není schopen celou problematiku podrobně popsat. Je velká škoda, že se dnešního 
jednání zastupitelstva nezúčastnil žádný z občanů. Zdá se proto, že je většina lidí se stávajícím 
stavem spokojena, což vyplývá i z různých debat.

Proběhla diskuze, ze které vyplynulo, že se zastupitelé shodují s názorem Dopravního inspektorátu 
Policie ČR a odboru dopravy Magistrátu města F-M.
13/2018 – Zastupitelstvo obce bere závěr studie na vědomí a doporučuje realizaci 
vodorovného dopravního značení (DĚTI, ŠKOLA) a instalaci dopravních značek POZOR 
DĚTI s blikajícími světly (namísto stávajících).
Hlasování: 14 : 0 : 0  
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7. Běžecká dráha v areálu hřiště FC a antukové kurty 
- Před časem obec získala darem bývalé antukové tenisové kurty vedle fotbalového hřiště (parc. č. 
801/6). Momentálně jsme prováděli jen základní údržbu a plocha byla jen sporadicky využívána. 
Starosta informoval zastupitele, že po mnoha diskuzích s občany, rodiči a spolky je nejvíce 
požadována rekonstrukce kurtů na dvě multifunkční hřiště s kvalitním umělým povrchem. Od 
antukového povrchu bylo po diskuzích, především pro náročnost údržby, upuštěno. Nejdříve bude 
potřeba vypracovat technické řešení opravy, které stanoví i finanční náročnost.
Stávající kurt u školy je plně obsazený a naše děti musí dojíždět sportovat do okolních obcí (tenis).
Kurt by dále využívali volejbalisté a sloužil by i k tréninku malých fotbalistů. Jistý problém jistě 
bude ve způsobu provozování – klíče, údržba, vstupné. 
- S vedením fotbalového klub FC Kozlovice je již delší dobu projednávána možnost 
„znovuzprovoznění“ bývalé antukové 100m běžecké dráhy před tribunou. Její současný stav využití 
nedovoluje. FC nabídlo možnost použití této dráhy škole ev. dalším sportovním spolkům. FC 
nechalo zpracovat projektovou dokumentaci na opravu této dráhy. Jednalo by se o dráhu 
s tartanovým povrchem s pískovým doskočištěm pro skok daleký. Předběžná cena činí 1,3 mil. Kč. 

K oběma návrhům proběhla diskuze, ze které jednoznačně vyplynul zájem oba projekty realizovat.

14/2018 – Zastupitelstvo obce bere informace na vědomí a souhlasí s realizací opravy a 
spolufinancováním běžecké dráhy na hřišti Fotbalového klubu i s rekonstrukcí stávajících 
antukových kurtů na dvě multifunkční hřiště. Termín(y) realizace a financování bude 
upřesněno po zajištění všech potřebných podkladů.
Během probírání bodu 7 odešel pan Ulčák a pan Holub a zase se vrátili zpět.
Hlasování: 14 : 0 : 0  

8. Diskuze - různé
8.1 Hasičárna v Měrkovicích
Starosta seznámil zastupitele s postupem jednání s Úřadem pro zastupování státu ve věcech 
majetkových ohledně určení vlastnictví budovy hasičárny a pozemků v Měrkovicích. 
Během projednávání bodu odešel pan Cviček.
15/2018 – Zastupitelstvo obce bere informaci na vědomí.
Hlasování: 13 : 0 : 0       
             
8.2 Žádosti o změnu územního plánu
Zastupitelstvu obce jsou předloženy 2 žádosti o změnu územního plánu. Dne 2. 3. 2017 
zastupitelstvo schválilo usnesení č. 13/2017 – „Zastupitelstvo obce prozatím neschvaluje zahájení 
prací na změně územního plánu obce Kozlovice“ na základě zprávy o uplatňování Územního plánu 
Kozlovice, kterou nám na základě § 55 Stavebního zákona předložil (vypracoval) Magistrát města 
Frýdku-Místku, odbor územního rozvoje a stavebního řádu, oddělení územního rozvoje.
Během projednávání tohoto bodu se vrátil pan Cviček.
16/2018 – Zastupitelstvo obce konstatuje, že usnesení č. 13/2017 platí. Předložené žádosti o 
změnu územního plánu zamítá.
Hlasování: 14 : 0 : 0                    

8.3 Smlouva o zajištění dopravní obslužnosti na území Moravskoslezského kraje
Zastupitelstvu byl předložen návrh smlouvy o zajištění dopravní obslužnosti na území 
Moravskoslezského kraje veřejnou linkovou dopravou – oblast Frýdecko-Místecko. Předmětem 
smlouvy (zjednodušeně řečeno) je závazek obce poskytovat kraji finanční příspěvek na zajištění 
dopravní obslužnosti, po dobu platnosti smlouvy a v částce rovnající se dohodnutému podílu 
kompenzace a závazek kraje zajistit dopravní obslužnost v dané oblasti a použít výše popsaný 
finanční příspěvek na úhradu kompenzace za veřejnou službu v přepravě cestujících dopravci 
provozující veřejnou linkovou dopravu dané oblasti. 
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17/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje předložený návrh smlouvy o zajištění dopravní 
obslužnosti na území Moravskoslezského kraje veřejnou linkovou dopravou – oblast 
Frýdecko-Místecko mezi Obcí Kozlovice a Moravskoslezským krajem a pověřuje starostu 
jejím podpisem.
Hlasování: 14 : 0 : 0                    

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta v 19:15 hodin a poděkoval všem za účast.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel   Mgr. Lukáš Gola

    Ludvík Konečný

Zápis vyhotoven dne:  16. 3. 2018
Zapsala:  Boráková




